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Seniorbofællesskabet Hjorteparken 

Bestyrelsesmøde nr. 52 

Dato: 4. september 2023  Sted: Fælleshuset  kl.: 19:00 

Referent: Merete 

Afbud:___________________________________________________________ 

Referat 

1. Godkendelse af dagsorden: Godkendt 

 

2. Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde nr. 51: Godkendt 

 

3. Formanden, orientering og drøftelse: 

1. Konstituering af bestyrelsen efter nyvalg den 29.8.2023: Bestyrelsen konstituerede sig 

som følger:, 

• Formand: Bjarne Ørum 

• Næstformand: Jette Muxoll Thomsen 

• Sekretær: Merete Mørk Jensen 

• Bestyrelsesmedlem og web master: Kjeld Gammelgaard 

• Kasserer:  Marianne Gottliebsen 

• Backup for kasserer:  Karin Toft-Kristensen 

• Første suppleant: Annette Falck  

• Anden suppleant: Karin Toft-Kristensen.  

Forud for valget som kasserer drøftede bestyrelsen Bjarnes oplæg til en opdeling af 

opgaverne relateret til kassererposten, herunder på tre område/funktioner.  

1) Håndtering af de løbende ind-og udbetalinger, der ikke allerede håndteres af DAB.  

 2) Gennemgang og forståelse af Hjorteparkens kontoplan. Hele bestyrelsen skal 

involveres i dialogen vedr. kontoplanen i samarbejde med vores regnskabskonsulent 

Helle fra DAB. Formålet er, at vi som bestyrelse alle bør have indblik og forståelse af 

kontoplanen for at kunne læse og forstå de regnskabsinformationer, som vi løbende 

kan tilgå via bestyrelsesportalens økonomidel, bl.a. til at kunne svare på relevante 

spørgsmål fra bofæller.  

3) Kasseren skal løbende kunne oplyse bestyrelsen, hvor vi står/hvordan økonomien ser 

ud.  

• Hjemmesiden. Bestyrelsen havde en drøftelse omkring hjemmesiden. Kjeld er vores 

eneste Hjemmeside ekspert, hvilket på sigt kan være lidt sårbart. Kjeld har selv ytret 

at han godt kunne bruge lidt hjælp. På den baggrund blev det besluttet, at Karin og 
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Merete fremover skal være med til renovering/opsætning af hjemmesiden i 

samarbejde med Kjeld. 

Evaluering af Afdelingsbudgetmøde den 29.8.2023: Bestyrelsen var enige om, at der var ikke 

mange spørgsmål på mødet, hvilket derfor blev meget kort. Men, vi glædede os over den 

uformelle snak der opstod efter mødet og finder det er vigtigt, at man giver folk tid til det 

uformelle. Det vil sige at vi fremover ikke skal have travlt med at ”pakke sammen” til møderne, vi 

skal give lov til og tid til den uformelle snak.  

2. Orientering mødekalender (pga. nye medlemmer – se 4.1): Bjarne informerede de nye 

bestyrelsesmedlemmer om allerede aftalte mødedatoer. En enkel dato i forbindelse med 

december måned vil komme senere, når vi har styr på hvornår julefrokosten skal holdes.  

3. Orientering og drøftelse Brunata / DAB vedr. fordelingsprincip vedr. forbrugsregnskab:  

Bjarne, bestyrelsen og delvis fællesskabet har modtaget spørgsmål fra 2 beboere 

vedrørende forbrug / fordelingsprincip på vores forbrugsregnskab. Som man kan se af det 

tidligere bestyrelsesreferat, er der allerede en dialog i gang imellem DAB, Brunata og 

Bjarne om emnet. Bestyrelsens målsætning er at Bjarne og Kjeld inden næste fællesmøde 

vil tage et møde med de to spørgsmålsstillere. Herudover vil Bjarne og Kjeld som et punkt 

på dagsordenen ved næste fællesmøde præsenteret en enkel og forståelig udgave af 

fordelingsprincip og forbrugsregnskab. Det endelige mål er at bestyrelsen i samarbejde 

med DAB og Brunata kan fremlægge den mest retfærdige fordelingsnøgle vedr. 

forbrugsregnskaberne for Hjorteparkens beboere.   

4. Status 5 års eftersyn med Byggeskadefonden og senere Skjøde: Bjarne orienterede at 

rapporten fra 5 års eftersynet er under udarbejdelse hos Byggeskadefonden efter at deres 

rådgivere har afholdt bygningsgennemgang af Hjorteparken i 2 omgange. På det seneste 

møde deltog en konstruktionsingeniør udpeget af Byggeskadefonden, der besigtigede de 

revner der er observeret på Fælleshusets østside. Det skyldes formodentligt at 

tagkonstruktionen ikke er stærk nok.  Byggeskadefonden ser kun efter virkelig alvorlige ting 

ved byggeriet. Efterfølgende vil Byggeskadefondens rapport indgå som en del af det de 

emner som OK-Fonden som vores forretningsfører skal indkalde til i begyndelsen af 2024.  

5. Orientering og status på hækplanter: Bjarne orienterede om, at han og Thorben har været 

i kontakt med Birkholm planteskole for at finde ud af hvad problemet kunne være med de 

”umulige” hækplanter, der blev plantet i efteråret 2022. Efterfølgende har vi talt døde og 

halvdøre planter op og sendt opgørelsen til Birkholm og afventer nu en tilbagemelding 

herfra ang. evt. kompensation fra dem inden vi tager endelig stilling til hvordan vi skal få 

løst problemet endeligt, hvilket bestyrelse er enige om skal ske. Konklusionen var at det 

kunne være mange årsager til at rigtig mange af planterne er døde eller halvdøde  

Ud over at perioden efter plantningen har været meget atypisk så har vi fokus på, at sikre 

at en ny beplantning her til efteråret skal sikres bedre mod regnvand der løber direkte ned 

i hækken, f.eks. ved at begrænse vandet med en kant de steder det sker og evt. sætte en 

drænbrønd ud for nummer 12, der kan fjerne evt. overskudsvand mod stamvejen. 

Problemet skal løses. 

6. Opfølgning på henvendelse fra DAB ang. besøg af ”DAB’s Aktive Fællesskaber”: Bjarne 

orienterede om at han har kontaktet Aktive Fællesskaber, der tidligere har lagt op til et 
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møde i Hjorteparken, og meddelt at vi er interesseret i et møde med dem i løbet af 

efteråret.    

7. Status og drøftelse vedr. færdiggørelsen af oplæg til opdatering af råderetsregler (DAB): 

Bjarne har rykket DAB igen for opdateringen på vores råderetsregler.  

8. Orientering vedr. bestyrelsesarbejdet i OG.: Bjarne orienterede de nye medlemmer i 

bestyrelsen, om de ting der skete i OG. Bl.a. at der var flere arbejdsudvalg hvor Bjarne er 

tovholder i vejudvalget og investeringsudvalget. Hertil kommer at Glennie er meldt ud som 

vores repræsentant i OG’s udeudvalg. 

9. Andet 

 

4. Bestyrelsesmedlemmer, orientering og drøftelse 

1. Vedtagne møder: 

6.9.2023 OG bestyrelsesmøde 

26.9.2023 Fællesmøde 

11.10.2023 Bestyrelsesmøde (53) 

8.11. 2023             Fællesmøde 

21.11.2023 Bestyrelsesmøde (54) 

Ikke besluttet!   Evt. ”julemøde” fællesmøde i december? 

2. Andet  

a. Hjertestarter: Vedligehold af vores hjertestarter er overgået til OG. Det blev aftalt 

at Jette skulle spørge ind til om der er aftalt en overdragelse til OG. 

b. Sager til behandling 

1. Klagesag beboere: Energiforbrug i boliger se under punkt 3.3. 

2. Klagesag beboer: Bestyrelsen har modtaget en klage fra en beboer, som har fået 

afslag på at få en regning dækket på et køleskab der larmede. Ifølge vores husorden 

og råderetsregler vedtaget på afdelingsmødet den 29.08.2022 skal forespørgslen 

foregå skriftligt til bestyrelsen inden køb af nyt. Bestyrelsen har besluttet at sende 

klagesagen videre til DAB og lade deres jurister se på sagen.  

5. Eventuelt  

1 Solceller og strøm: Bjarne spurgte til om vi havde en kontrakt med Vindstød der 

køber vores overskydende solcellestrøm. Kjeld oplyste at vi kun har nogle skriv på 

mails. Kjeld fik til opgave at finde ud af hvad status er på sagen herunder fremlægge 

hvilke konkrete aftaler vi har med selskabet.  

2 Husorden: Vores husorden skal med som et punkt på næste fællesmøde. Merete 

sender kopi til de nye bestyrelsesmedlemmer.  

3 Hjemmesiden: Det er et ønske fra flere bestyrelsesmedlemmer at Kjelds password til 

hjemmesiden skal ligge i en konvolut hos formanden. Se yderligere punkt 3.1. 

4 Erhvervsområde: Bjarne får flere henvendelser om emnet på området og henviser til 

at folk selv undersøger hvad der sker, hvis de har interesse i sagen.  

5 Lade standere: Kjeld kastede emnet op omkring lade standere, konklusionen var at 

vi har 3 muligheder for tilslutning af lade standere, og ved ikke hvad tiden bringer. 

6 Ønskelisten: Skal med på næste fællesmøde 
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7 Ejendomsskatter: Annette spurgte om udgifter til affaldscontainere er indeholdt i 

vores ejendomsskatter. Det er de ikke, vi får en separat regning vedr. vores 

renovationsafatle, der reguleres hvis der sker ændringer  


